

Indkaldelse til Pistolsektionsmøde



Mødet afholdes: Lind skytteforening umiddelbart efter 15 m DM, søndag den 8. april 2018 kl. 1740 til kl. 1930.

Indkaldte: Kristen Trap, Allan Borg Nielsen, Niels Dalhoff, John Jensen og Jimmy G. Roed.

Dagsorden

1. Velkomst.
Ref: JGR bød velkommen og takkede for alles arbejde for P-sek herunder ved dette DM og forrige DM og ønskede et godt samarbejde fremadrettet.
2. Hvem skriver referat.
Ref: Godkendt at JGR laver det denne gang. Herefter er det Næstformand, der står for Referat, og JGR der står for Dagsorden.
3. Hvilke opgaver har alle i sektionen, og hvad skal alle lave fremadrettet.
 1. Næstformand / Sekretær
Ref: KT fortsætter som Næstformand og sekretær, samt holder styr på historik. Skal så vidt muligt danne parløb med Formand og være orienteret om alt i sektionen.
 2. Udtagelsesskydninger til NM og NJM.
Ref: Denne opgave er normalt delt ansvarsmæssigt imellem Elite-, Aktivitetsudvalg og P-sek. Det er i august 2018, hvorfor der snart skal findes 2 stævner, der kan bruges til Udtagelsesskydning. Disse skydninger vil være udelukkende for egen betaling, ligesom skytterne også selv skal betale for udtagelsesskydningerne, og imellem de deltagende ved begge disse skydninger, udtages hvem, der udsendes. Klar udmelding, der vil være krav om egenbetaling.
AB undersøger om Viborg kan stå for den ene Udtagelsesskydning.
ND undersøger om Særslev med Christina Borgen for en Udtagelsesskydning.
-
KT meddelte fakta ift. Nye love:
Ansvaret for Udtagelsesskydninger i discipliner, som ikke er OL discipliner hos PSEK.
Ansvaret for Udtagelsesskydninger i OL-discipliner til VM, EM og NM ligger hos Elite- og Talentudviklings udvalget. (E & TU)
PSEK indstiller til Aktivitetsudvalget skytter til deltagelse til VM – Em og NM i ikke OL discipliner.
Ansvaret for udtagelse til NJM og NVM ligger hos PSEK.
KT meddelte at det var unødvendigt at holde udtagelsesskydninger til NJM, da der er en træner ansat, (Christina Borgen) til at vurdere og indstille til PSEK juniorskytter til NJM 2018.
KT meddelte at hvis E & TU ønskede udtagelsesskydning i OL discipliner, skal de anmode PSEK om dette. Er det gjort??
KT meddelte, at han var uenig i formandens forslag til opstart af udtagelsesskydninger.

3. Turneringsansvarlig 25 / 50 m i 2018.
Ref: AB har denne opgave.
4. Stævneansvarlig EC 25 m i 2018.
Ref: KT har denne opgave.
5. Stævneansvarlig NVM i 2018.
Ref: KT og JGR. JGR står for flagstænger og alle de nordiske nationalmelodier og en ting til at afspille det.
6. Stævneansvarlig DM 25 / 50 m i 2018.
Ref: Stævnet er først i september 2018. KT, AB og JJ står for dette, der foregår i DSB / ASF i Århus.
7. Turneringsansvarlig DK - turnering 10 og 15 m i 2018 – 2019.
Ref: AB tager denne opgave.
8. Stævneansvarlig DM 10 og 15 m i 2019.
Ref: Stævnet forsøges afholdt over en weekend og formentlig i Århus. KT tager planlægningen af dette. Måske i uge 11 eller senere, idet det da passer med at Danmarks turneringen er afviklet.
9. Ranglister.
Ref: AB tager denne og udvikler videre. Trænere kan kontakte AB for at få underliggende resultater.
10. Udviklingsprojekter Juniorlandshold – Projekt pistol.
Ref: ND står for dette. ND står for at få dette til at fungere og videreudvikler konceptet sammen med kontoret.
-
KT ønskede tilføjet:
KT meddelte at juniorlandsholdsarbejdet var Christina Borgens ansvar og rent sportsligt var det uheldigt at sammenblende juniorlandsholdsarbejdet med et projekt for talenter, der var over 20 år. Disse talenter bør have tilbud om kvalificeret træning i et projekt, som var uafhængigt af JLH og med selvstændig træner.
Et projekt baseret på en grube, som kun har til formål at støtte international stævneaktivitet i et fællesskab har ingen fremtid ift. Strategiaftalen.
11. Dommerudvalg.
Ref: KT er fortsat udpeget til Udvalget. JJ vil gerne på Dommer C Pistol kursus. Psek går ind for, at Reglementet skal oversættes til dansk af hensyn til banekommandører og andre hjælpere ved DM, stævner og lignende.
12. Betalingskontrol.
Ref: KT står for betalingskontrol.
4. Økonomi – Regnskab 2017 og 2018 samt budget 2018.
Ref: Regnskab blev gennemgået ud fra de tildelte midler, samt de indtjente. Regnskabet forsøges forbedret med hensyn til større indtjening. Der var et par fokus beløb, men dette undersøges fortsat af KT. Ellers blev regnskabet igen Godkendt.

Budget 2018 blev gennemgået og godkendt.

I øvrigt overtager JGR regnskab og budget herfra i sammenspil med KT.

5. Eventuelt.

Ref: Intet.

/ Jimmy G. Roed
P-sek formand